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راه های تحقق سند چشم انداز در صنعت خودرو کسادی مسکن درپی کارشکنی طرف مقابل برجام
در یک سند تدوین شده، چهار راهکار برای تحقق اهداف در 
چشــم انداز ۱۴۰۴ در صنعت خودرو پیش بینی شده است. 
در سند "اهداف و سیاست های توسعه صنعت خودرو در افق 
۱۴۰۴" پیش بینی شده که ایران باید در سال ۱۴۰۴ به رتبه 
نخست صنعت خودرو در منطقه )خاورمیانه، آسیای میانه/
غربی، قفقاز و کشورهای همســایه(، رتبه پنجم آسیا و رتبه 
یازدهم جهان دست یابد. در راستای رسیدن به این اهداف، چهار 
راهکارمشخص شده که اولین راهکار در این زمینه، تبدیل شدن 

به پایگاه ساخت و تولید خودرو با برند داخلی، مشترک و جهانی 
در منطقه با تأکید بر صادرات محصولات تولیدی است. همچنین 
در این سند بر تبدیل شدن ایران به پایگاه ساخت و تولید قطعات 
و مجموعه های خودرو با برند معتبر داخلی یا جهانی در منطقه، 
تأکید شده است. جذب ســرمایه گذاری داخلی و خارجی در 
راستای جذب فناوری های نوین و توسعه صادرات و تبدیل شدن 
به پایگاه مراکز طراحی، آزمون و خدمات مهندسی خودرو در 

منطقه، از دیگر راهکارهای پیش بینی شده در این زمینه است.

یک کارشناس اقتصاد مسکن گفت: به دلیل بدعهدی های 
طرف مقابل، منابع حاصل از فروش نفت در شرایط پسابرجام 
وارد کشور نشد و به همین دلیل بخش مسکن که متأثر و 
تأثیرگذار در اقتصاد ملی است، رونق نگرفت. سعید آگشته 
اظهار کرد: برجام در افزایش صادرات نفت تأثیر داشــت و 
بعدازاین توافق، ایران توانســت ســهم خود را در اوپک به 
قبل از تحریم ها برساند. تصمیم اخیر اوپک مبنی بر کاهش 
سطح تولید نیز در افزایش قیمت نفت مؤثر بود و می توان 

گفت شرایط بازار نفت تا حدودی خوب شده و این به نفع 
ایران است؛اما اینکه چه مقدار از فروش نفت به سفره مردم 
می آید تقریبا به مهم ترین مطالبه مردم از دولت تبدیل شده 
است. به هرحال طی یک ســال اخیر هر دو حوزه حجم و 
ارزش مبادلات نفتی دو برابر افزایش یافت؛ اما به نظر من 
این پول نه تنها به ســفره مردم نیامده، بلکه به سفره دولت 
نیز نیامده که علت آن هم بدعهدی های طرف مقابل نسبت 

به برجام است. 
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مسکن هایی که بود و نبود

از آن زمان تاکنون یک میلیون و ۷۷۴ هزار 
و ۷۶۱ واحد افتتاح شــده که سهم دولت 
یازدهم از ایــن تعداد، ۷۶۴ هــزار و ۵۶۰ 
واحد شــامل ۴۳ درصد کل واحدهاست؛ 
البته تعداد مســکن مهر تحویل شــده به 
متقاضیان در دولت یازدهــم ۸۲۱ هزار و 
۹۸۷ واحد بوده کــه ۵۴ درصد از مجموع 
یک میلیون و ۵۱۱ هزار و ۹۰ واحد مسکن 
مهر تحویل داده شده را شــامل می شود. 
در دولت یازدهم، به منظــور تأمین منابع 
بــرای پروژه های نیمه تمام مســکن مهر، 
پرداخت بدهی بانک مسکن به بانک مرکزی 
بابت خط اعتباری مســکن مهر، سه سال 
استمهال شد و به اصطلاح سه سال تنفس 
داده شــد تا در این مدت از محل وصولی 

اقساط جهت تکمیل واحدها به پروژه های 
نیمه تمام تزریق شــود که در حال حاضر 
مهلت سه سال به ده سال با اولویت مسکن 
مهر افزایش یافته است. همچنین با برگزاری 
جلسات هفتگی در بانک مسکن و با دعوت 
از مدیران کل راه و شهرســازی و مدیریت 
شعب اســتان ها تلاش هایی برای افزایش 
روند فروش اقساطی و وصول اقساط صورت 
گرفت که تعداد فروش اقساطی واحدهای 
شهری انجام شده در دولت یازدهم به ۸۰۸ 
هزار و ۹۸۵ واحد رسید که ۶۳ درصد کل 
فروش اقساطی مسکن مهر از ابتدا تاکنون 
بوده اســت. بدین ترتیب عملکرد فروش 
اقساطی به عدد یک میلیون و ۲۸۷ هزار و 

۴۱۷ واحد افزایش یافت.

سندهای اعیانی 
از ابتــدای طــرح مســکن مهر 
تاکنون، ســند اعیانی یک میلیون و ۹۶ 
هزار و ۷۰۸ واحــد از ســازمان ثبت و 
اسناد اخذشده که میزان اسناد اخذشده 
در دولــت تدبیر و امیــد ۵۲ درصد کل 
اسناد اخذشــده از شــروع مسکن مهر 
اســت. به عبارت دیگر ۵۷۲ هزار و ۲۵۵ 
واحد در این دولت صاحب سند مسکن 
مهرشده اند. از کل واحدهای تحویل شده 
تاکنون ۵۴ درصد آن متعلق به عملکرد 
دولت یازدهم اســت. بنابر بررسی های 
صورت گرفتــه در آبان ماه ۱۳۹۲ حدود 
۳۳۵ هزار واحد راکــد و متوقف بوده که 
در این مدت بیش از ۲۵۰ هزار واحد آنها 

فعال و تعیین تکلیف شــده است و برای 
مابقی نیز برنامه ریزی لازم به عمل آمده 
تا با استفاده از شیوه نامه های تهیه شده 
تعیین تکلیــف شــوند. اخــذ موافقت 
شورای پول و اعتبار در خصوص افزایش 
مدت زمان بازپرداخت تسهیلات مسکن 
از ۱۵ سال به ۲۰ سال در این دوره صورت 
گرفت و اخذ مصوبه شورای پول و اعتبار 
نسبت به افزایش سقف تسهیلات فردی 

از ۲۵ میلیون تومان به ۳۰ میلیون تومان 
و اخــذ موافقت ســایر بانک های عامل 
برای یکسان سازی نرخ سود تسهیلات 
مسکن مهر به میزان ۴ درصد، ۷ درصد 
و ۹ درصد در این دولــت )همانند بانک 
مسکن( از موارد دیگر انجام شده در دولت 
یازدهم بوده است. همچنین شورای پول 
و اعتبار در یک هزار و دویست و بیست و 
هفتمین جلسه خود در روز سه شنبه ۱۴ 

دی ماه ۱۳۹۵، با افزایش ســقف فردی 
تسهیلات مســکن مهر از ۳۰۰ میلیون 
ریال بــه ۴۰۰ میلیون ریــال به منظور 
تســریع در تکمیل پروژه های نیمه تمام 
طرح یادشده، مشروط به عدم استفاده از 
منابع جدید بانک مرکزی و با تشخیص و 
تأیید بانک عامل، موافقت کرد که البته 
هنوز ضوابط اجرایی آن از بانک مرکزی 

به بانک مسکن ابلاغ نشده است.

 چرا وقتی توپولف ها می افتاد
 صدا از کسی درنیامد؟!

عضو کانون عالی شوراهای اسلامی کار با انتقاد از برخی 
سیاه نمایی ها و بزرگ نمایی هایی که درباره برجام صورت 
می گیرد، گفت: مگر روزی که قطعنامه تصویب شــد، 
زمینگیر شدیم که حالا انتظار داشــته باشیم با لغو آن 
بلند شــویم؟ علی خدایی در آستانه یک سالگی برجام، 

تاثیرگذاری آن بر اقتصاد ایران را مورد ارزیابی قرارداد و 
گفت: چیزی که سرمایه گذار خارجی را فراری می دهد، 
قانون کار و دستمزد کارگران نیســت، سیاه نمایی ها و 
بزرگ نمایی هایی است که درباره برجام و دستاوردهای 
آن صورت می گیرد. وی تصریح کرد: معتقدم درباره برجام 
و دســتاوردهای آن از جانب هر دو طرف، ظلم صورت 
می گیرد، هــم آنهایی که در مورد برجــام بزرگ نمایی 
می کنند و هم کسانی که درباره آن رویکرد سیاه نمایی در 

پیش گرفته اند و آن را زیر سؤال می برند. عضو کانون عالی 
شوراهای اسلامی کار ادامه داد: ممکن است عده ای از ابعاد 
دیگر به برجام نگاه کنند و خواستار بدتر شدن شرایط باشند 
ولی واقعیت این است که باید ببینیم اگر این توافق صورت 
نمی گرفت، با روندی که قبل از توافق هســته ای وجود 
داشت، امروز چه اتفاقی می افتاد؟ خدایی تأکید کرد: از 
بعد اقتصادی، برجام گشایشی در اقتصاد ایران بود ولی اگر 
دنبال آن هستیم که بازار کار رونق بگیرد، تولید بیشتر شود، 

صادرات افزایش پیدا کند و خیلی اتفاقات دیگری که به 
برجام گره می زنیم بیفتد، باید برنامه ریزی بلندمدت داشته 
باشیم؛ چون با تصمیمات یک شبه،کارخانه ای راه اندازی 
نمی شود و اشتغالی به وجود نمی آید. این مقام مسئول 
کارگری بابیان اینکه بخش عمده مشکلات کشور ناشی از 
سیاست های غلط گذشته است، گفت: دولت یازدهم وقتی 
روی کارآمد که کشور با مشکلات بسیاری دست وپنجه نرم 
می کرد و در شرایط تحریم و رکود بودیم؛ لذا تلاش کرد تا 

اوضاع را آرام کند؛ همچنان که امروز برای برون رفت از این 
شرایط تلاش می کند. بنابراین بی انصافی است که شرایط 
نابسامان گذشته و نگرانی جامعه را نبینیم و دولت یازدهم 

را مدام بمباران کنیم. 
وی در باره شرایط کارگران گفت:در بحبوحه ماجرای برجام 
و دستاوردهای آن صدای مظلومیت و دادخواهی کارگران 
شنیده نمی شود؛ درحالی که جامعه کارگری از اصلاحیه 

قانون کار و دستمزد گلایه دارد.

نسلفرداتحویلآماریمسکنمهررادردهسالگذشتهبررسیمیکند

از کل ۲ میلیون و ۲۲۰ هزار واحد مسکن مهر تاکنون، یک میلیون و ۷۷۴ هزار و ۷۶۱ واحد افتتاح و یک میلیون و 
۵۱۱ هزار و ۹۰ واحد، تحویل متقاضیان شده است. از ابتدای شروع به کار مسکن مهر در سال ۱۳۸۶ قرار بود ۲ 
میلیون و ۳۰۰ هزار واحد در سراسر کشور ساخته شود که با خروج ۸۰ هزار واحد آن، تعداد کل واحدها به ۲ میلیون و 

۲۲۰ هزار واحد رسید.

وزیر کار برای پس گرفتن 
قانون کار، نامه نوشت

نامه نگاری گروه های کارگری برای بازگشت 
اصلاحیه قانون کار از مجلس، موجب شــد 
تا وزیر کار نیز موافقت خــود را اعلام و برای 
ارجاع لایحه بــا دولت مکاتبــه کند. هادی 
ابوی - دبیر کل کانون عالی انجمن های صنفی 
کارگران، با اعلام ایــن مطلب اظهار کرد: در 
جلسه کارگروه ســه جانبه ملی که با حضور 
نمایندگان و مقامات تشکل های کارفرمایی، 
کارگری و دولت در وزارت کار برگزار شــد، 
درخواســت گروه ها برای بازگشت لایحه از 
مجلس، موردپذیرش قرار گرفت. وی افزود: 
یکی از موضوعات دســتور کار این جلســه، 
اســترداد قانون کار بود که بازگشــت آن از 
مجلس به دولت به تصویب رسید و بر همین 
اساس نیز مکاتباتی از جانب وزیر کار با دولت 
صورت گرفته اســت. ابــوی درعین حال از 
پیشنهاد تشکیل کمیته مشترک بررسی مفاد 
اصلاحیه قانون کار خبــر داد و گفت: در این 
جلسه مقرر شد تا پس از بازگشت اصلاحیه 
کمیته مشترکی تشکیل شــود و تشکل ها 
نمایندگان خود را انتخــاب و به این کمیته 
معرفی کنند تا اصلاحیه به شکل سه جانبه و 
با حضور همه شرکای اجتماعی موردبررسی 
کارشناسی قرار بگیرد. به گفته دبیر کل کانون 
عالی انجمن های صنفــی کارگران ازآنجاکه 
در برنامه ششم توسعه موضوع اصلاح قانون 
کاردیده نشده اســت، گروه های کارگری و 
کارفرمایی خود پیشــنهاد اصلاح قانون کار 
را مطرح کردند تا مفادی از قانون که نیاز به 
اصلاح یا تغییر دارد با نظر همه تشــکل های 

کارگری و کارفرمایی بررسی و اصلاح شود.

خبر روز

بابک افشانی
گروه اقتصاد
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»آرت به ازل« برای کیارستمی نمایشگاه می گذارد»لانتوری« در چهار ایالت آمریکا
نسل فردا: فیلم سینمایی »لانتوری« ساخته رضا درمیشیان در تازه ترین حضورهای 
جهانی خود در چهار فستیوال در آمریکا به نمایش درخواهد آمد. بیست و چهارمین 
فستیوال فیلم های ایرانی هیوستون )۲ بهمن(، بیست و سومین فستیوال فیلم های 

ایرانی بوستون )۲ و ۶ بهمن(، بیست و هفتمین فستیوال فیلم های ایرانی شیکاگو 
)۱۶ و ۱۷ بهمن( و بیست و یکمین فستیوال فیلم های ایرانی واشنگتن دی سی )۳۰ 
بهمن( در آمریکا، فستیوال هایی هستند که در ماه جدید »لانتوری« را به نمایش 
درخواهند آورد. »لانتوری« همچنین منتخب شش فستیوال رده الف جهانی برلین، 

کارلووی واری، ورشو، شانگهای، ماردل پلاتا و گواست.

ایسنا: نمایشگاه بین المللی »آرت به ازل« امسال به یاد عباس کیارستمی نمایشگاهی 
از آخرین آثار عکاسی او را به نمایش می گذارد. مسئولان برگزاری نمایشگاه بین المللی 
»آرت به ازل« سوئیس اعلام کردند، در نمایشگاه هنگ کنگ که امسال در فصل بهار 

برپا خواهد شد، جدیدترین مجموعه از آثار عکاسی عباس کیارستمی را باهدف تقدیر از 
این سینماگر و هنرمند شناخته شده ایرانی در سطح جهان به نمایش خواهند گذاشت. 
این کارگردان و فیلمنامه نویس ایرانی به واسطه مجموعه آثارش ازجمله فیلم برنده 
نخل طلای »طعم گیلاس« از شناخته شده ترین چهره های سینمای ایران در عرصه 

جهانی به شمار می رفت. 

معاونمدیرعاملشرکتملینفتایرانازایجاددفترارتباطبا
هنرمنداندرصنعتنفتخبرداد:

 بار دیگر؛ موج 
و مرجان وخارا

ارتباط بین هنر و صنعت اگرچه در ســال های دورتــر و رواج عقاید ضد 
سرمایه داری در بین هنرمندان تقبیح می شد؛ اما به مرور برخی از هنرمندان 
نشان دادند که اگر هنرمند به واقع با موضوعی در ظاهر غیرهنری ارتباط واقعی داشته 
باشد، می تواند شاهکارهای هنری را در این حوزه به وجود بیاورد. در دهه های ده و 
بیست ایران نیز به دلیل وجود برخی جریان های روشنفکری معتقد بودند که هنرمند 

هیچگاه نباید کار سفارشی تولید کند. 

هادی عیار
گروه  فرهنگ و هنر

در دهه های بعدی اما هنرمندی پیدا شد که 
نشان داد می توان درباره موضوعی صنعتی و 
به ظاهر خشک با نگاهی هنری به تولید اثر 
پرداخت. گلستان در سال ۱۳۳۶ دست به کار 
تهیه و ساخت مجموعه مســتندی برای 
کنسرســیوم نفــت بانــام مجموعــه 
»چشم اندازها« می شــود که ساخت این 
مجموعه تا سال ۱۳۴۱ طول می کشد. در 
همین خصوص شرکت ملی نفت با برگزاری 
جشنواره ملی نمایشنامه نویسی صنعت نفت 
که امسال سومین دوره آن برگزار شد، نشان 
داد که هنوز هم در پی برجسته کردن آثار 
تولیدی هنرمندانی است که به پیوند هنر و 
صنعت باور دارند. لازم به ذکر است همزمان 
با اختتامیه دوره ســوم جشنواره، فراخوان 
 دوره چهارم این جشــنواره نیز انتشار پیدا 

کرد.

می تــواند  نمایشنامــــه 
منعکس کننــده دلاوری های 
کارکنان صنعت نفت در قلب تاریخ 

باشد
در مراســم اختتامیه ســومین جشنواره 
ملــی نمایشنامه نویســی صنعــت نفت 
شخصیت هایی همچون مهدی شفیعی؛ 
مدیر اداره کل هنرهای نمایشــی، سعید 
اسدی؛ دبیر جشنواره بین المللی تئاتر فجر و 
داور جشنواره نمایشنامه نویسی صنعت نفت؛ 
رضا خلیلی، معاون مدیرعامل شرکت ملی 
نفت ایران در امور عملیات غیر صنعتی و سید 
پیروز موسوی، مدیرعامل شرکت پایانه های 
نفتی ایران و رضا بنفشه خواه حضور داشتند. 
رضا خلیلی، معاون مدیرعامل شرکت ملی 
نفت ایران در امور عملیات غیر صنعتی در 
ابتدای این مراسم با اشــاره به اینکه ایجاد 

دفتر ارتباط با هنرمنــدان باهدف تعامل 
بیشتر با جامعه هنری در شرکت ملی نفت 
ایران تشکیل خواهد شــد، اظهار داشت: 
»نویســندگان متعددی در ایران به نفت 
پرداخته اند و داستان مردمانی را قلم زدند که 
زندگیشان با نفت عجین شده است. صنعت 
نفت ایران، محــور اصلی تحولات عظیمی 
در تاریخ معاصر کشور و منطقه بوده است و 
رویدادها و حوادث متعددی را از سر گذرانده؛ 
در لحظه لحظه و جای جای تاریخ بیش از 
یک قرنی صنعت نفت ایران، اهتمام، بزرگی، 
دلاوری، فداکاری و وطن پرســتی مردان 
نفتی ایران به چشم می آید که این رویدادها 
بدون تردید برای دولت، ملت و دوستداران 
ایران اسلامی، جذاب و بی همتاست.«رئیس 
شورای فرهنگی شــرکت ملی نفت ایران 
اظهار کرد: »نمایشــنامه به عنوان یک اثر 

ادبی می تواند منعکس کننــده اتفاقات و 
فراز و نشیب های صنعت نفت و خدمات و 
دلاوری های کارکنان صنعت نفت در قلب 
تاریخ باشد و در فضاســازی و اطلاع رسانی 
به دوراز شیوه های مرسوم تبلیغی کارآمدتر 
از ابزارهای دیگر عمل کند. نویسندگان و 
نمایشنامه نویسان با استفاده از تکنیک ها 
و شــگردهای ویژه خود می توانند، جایگاه 
صنعت نفت در ایران اسلامی و در جهان و 
نقش پررنگ و ارزشــمند کارکنان صنعت 
نفت در توسعه اقتصادی و سیاسی کشور 
را در منتالیتی و ذهنیت عمومی مخاطبان 
عمومی و تخصصی، به خوبی نهادینه کنند؛ 
چراکه استفاده از ابزارهای هنری، برای ثبت 
وقایع و رویدادهای مهم صنعت نفت می تواند 
در راستای مستند نگاری تاریخ این صنعت 
معظم، کارگشا باشد.«خلیلی در پایان تأکید 

کرد: »بر همین اساس، روابط عمومی های 
شــرکت ملی نفت ایران باید تلاش کنند 
تا با طراحی برنامه های فرهنگی، هنری و 
اطلاع رسانی منسجم، هماهنگ و هدفمند، 
جایگاه و توانمندی تخصصی روابط عمومی 
شرکت ملی نفت ایران که مؤسس و مروج 
روابط عمومی در ایران اســت را در اذهان 
مخاطبان عام و خاص هدف صنعت نفت، 

آنچنان که شایسته است، تبیین کنند.«
پیونــد صنعــت و فرهنگ، 
نویدبخش اتفاق های خوب است

مدیرعامل شــرکت پایانه های نفتی ایران 
نیز در این مراسم گفت: »از زمان پیدایش 
نفت در ایران تاکنون، نقش صنعت نفت در 
تغییرات سیاسی، اقتصادی و اجتماعی بسیار 
پررنگ بوده و زبان هنر می تواند به خوبی این 
نقش مهم را به تصویر بکشد.« سید پیروز 

موســوی بابیان اینکه ما امروز نیاز داریم تا با خلق 
آثار هنری، تلاش ها و پایداری کارکنان صنعت نفت 
در دوران تاریخی پرفرازونشیب مانند دوران دفاع 
مقدس را زنده نگاه داریم، افزود: »ما از همه هنرمندان 
و نویسندگان می خواهیم در ثبت این بزرگ مردی ها 
و اتفاقات تاریخی، به صنعت نفت کمک کنند.«در 
این مراسم مهدی شفیعی؛ مدیر اداره کل هنرهای 
نمایشی نیز سخنان خود را با یاد رکن الدین خسروی 
آغاز کرد و گفت: »به جامعه تئاتری تسلیت می گویم. 
در مدتی کوتاه، استادان بزرگ تئاتر همچون جعفر 
والی، داوود رشیدی، سعید کشــن فلاح و... رخت 
بربسته اند. فوت رکن الدین خســروی را تسلیت 
می گویم؛ البته همان طور کــه می دانید ما حضور 
فیزیکی این استادان را نداریم؛ اما آموخته هایشان در 
حوزه تئاتر وجود دارد و چراغ راه شاگردان آنهاست.« 
شفیعی در ادامه صحبت های خود به پیوندی که میان 
نفت و مدرنیته وجود دارد، اشاره کرد و گفت: »ورود 
نفت به ویژه در جنوب، اتفاق های مهمی را شکل داده 
است. نقشی که نفت در حوزه اعتلای سینما، نشر، 
کتاب و حتی تئاتر داشته است، قابل انکار نیست. 
تئاتر بعد از انقلاب در جنوب، مدیون شهید سیاحی 
است؛ او از اســتادان تئاتر بود که در اوایل جنگ به 
شهادت رسید.«مدیر اداره کل هنرهای نمایشی، 
ضمن اعلام این نکته که در دورانی تئاتر کارگری 
بسیار موردتوجه بوده، گفت: »در دورانی جشنواره ای 
مختص به این نوع تئاتر برگزار می شد و گروه ها در آن 
حضوری پررنگ داشتند. باید در این حوزه گروه های 
توانمندی ایجاد کنیم تا به ایجاد نشاط و دمیدن روح 
به فضای کارگری منجر شود. مدیران باید کمک 
کنند تا بتوانیم این اتفاق را شــکل دهیم تا فضای 
گفت وگو تقویت شود و برای به وجود آوردن فضایی 
خلاق و پویا، نشاط ایجاد کنیم.« مهدی شفیعی در 
پایان اعلام کرد: »با نگاه خوب و توجه ویژه هنرمندان 
خلاق در هر منطقه، می توان به تولید هنر رسید. 
درزمینه نمایشنامه نویسی شرایط خوبی فراهم شده 
است تا هنرمندان از نزدیک با اتفاق ها آشنا شوند. 
نمایشنامه نویسان بر اساس لمس واقعیت، دست به 
خلاقیت می زنند از مسئولان شرکت پایانه های نفتی 

ایران سپاسگزارم که این شرایط را برای هنرمندان 
فراهم کردند. با این پیوند صنعت و فرهنگ، در آینده 

شاهد اتفاق های خوبی خواهیم بود.«
رونمایی از کتاب »پره پروانه پولادی«

پایان بخش این مراســم، رونمایی از کتاب 
»پره پروانه پــولادی« بود که هفــت اثر برگزیده 
دومین جشــنواره منطقه ای نمایشنامه نویســی 
صنعــت نفــت جنــوب در قالــب ایــن کتاب 
منتشرشــده اند. این کتاب به همت رضا بهارلو و 
توســط روابط عمومی شــرکت پایانه های نفتی 
ایران و نشــر دریا بیگی منتشرشده است. پیش از 
رونمایی از این کتــاب، از میرعلیرضا دریابیگی؛ 
مدیر انتشــارات دریابیگی تقدیر شد. دریابیگی 
ضمن تقدیر از نگاه مثبت مهدی شفیعی به تئاتر از 
مسئولان شرکت پایانه های نفتی خواست تا بیشتر 
به تئاتر، خصوصا تئاتر دانشگاهی ورود کنند و در 
این حوزه فعالیت بیشتری داشته باشند.سپس رضا 
بنفشه خواه برای رونمایی از »پره پروانه پولادی« 
روی صحنه رفت و گفت: »سید پیروز موسوی من 
را یاد ۵۰ سال پیش انداخت. سال ۴۵ تازه از هنرکده 
هنرپیشگی  فارغ  التحصیل  شده بودم و قرار شد در 
نمایش »عروسی فیگارو« نوشته پی یر بومارشه و با 
کارگردانی زنده یاد مصطفی اسکویی بازی کنم. این 
نمایش قراردادی با صنعت نفت داشت تا به مدت 
۱۸ روز؛ از اوایل تا بیســتم بهمن ماه در یازده شهر 
استان خوزستان همچون جزیره خارک، گچساران، 
مسجدســلیمان و ... یک نوبت اجرا شود؛ البته در 
اهواز این نمایش دو اجرا را تجربه کرد، یک اجرا برای 
گمرک و یک اجرا بــرای صنعت نفت. این خاطره 
دوباره برایم زنده شد.«بنفشه خواه در پایان از مدیران 
شرکت پایانه های نفتی برای برگزاری این جشنواره 
تشــکر کرد و به آنها تبریک گفت و افــزود: »این 
جشنواره باعث می شود به بحث نمایشنامه نویسی 
بیشتر پرداخته شــود. هر دانشــجویی که از من 
می پرسد چه گرایشی را انتخاب کنم، گرایش ادبیات 
نمایشی را به او پیشنهاد می کنم؛ چون ضعف ما در 
ادبیات نمایشی است و باید این بخش تقویت شود. 

این مسئله در سریال های ما هم دیده می شود.«
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